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Abstract (en)
[origin: US4653692A] This nozzle includes an outer case (1) and a core (2) which define in succession: a series of passageways (15) having a zone
for the injection of fuel gas and comburent gas, a mixing zone of small section and a primary homogenization zone of larger section; an annular
secondary homogenization zone (16) whose section is substantially equal to the total section of the preceding zone; a single acceleration passage
(17) having a decreasing section; and a single outlet conduit (18) having a constant section. Application in oxyacetylene torches consuming a few
cubic meters per hour acetylene.

Abstract (fr)
Cette buse est constituée d'une enveloppe extérieure (1) et d'un noyau (2) qui définissent successivement : une série de canaux (15) comportant
une zone d'injection de gaz combustible et de gaz comburant, une zone de mélange de faible section et une zone d'homogéneisation primaire
de plus forte section; un espace annulaire (16) d'homogénéisation secondaire dont la section est un peu près égale à la section totale de la zone
précédente; un passage unique (17) d'accéleration à section décroissante; et un conduit unique de sortie (18) à section constante. Application aux
chalumeaux oxy-acétyléniques consommant quelque m³/h d'acétylène.
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